
 

 

 

MEMORANDUM 

 

 

 

 

 

 

DATUM 24-5-2018 

AAN Leden commissie MME 

VAN GS- gedeputeerde Pennarts-Pouw 

DOORKIESNUMMER Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

ONDERWERP Mededeling betreffende Van de Groep & zn. Commissie MME 28-05-2018 

 

Aanleiding  

De ChristenUnie stelde de onderstaande rondvraag voor de cie. MME van 28 mei.  

 

MME 28-5-2018 – Rondvraag stankklachten Bunschoten 
 
Vanuit Bunschoten-Spakenburg krijgen we het signaal dat het aantal stankklachten door de 
bovengisting weer is toegenomen, met name tijdens oostenwind. 
 
Klopt het signaal dat het aantal stankklachten is toegenomen? Zo ja, wat is daarvan de oorzaak en 
wat doet de provincie daarmee? 
 
Kunnen we een nieuw overzicht krijgen van de stankklachten, vanaf de periode januari 2017 tot nu? 
 
Vanaf welke datum zijn de E-noses ingezet? Wat is de toegevoegde waarde van de inzet van E-noses 
tot nu toe?  
  
Als de geurhinder  en/of het aantal klachten inderdaad is toegenomen, kunnen we dan voorafgaand 
aan de MME-vergadering van 28 mei a.s. een memo krijgen over de oorzaken en over de aanpak 
daarvan, zodat we daar tijdens de commissievergadering van 28 mei vragen over kunnen stellen? 
 
Nelly de Haan en Kees de Heer, statenfractie ChristenUnie 
 

 

Beantwoording 

Toename klachten 

Ik moet inderdaad constateren dat het aantal klachten in de eerste 4 maanden van dit jaar is toegenomen
1
. De 

inwoners van Bunschoten hebben vaker overlast ervaren en daarover de Milieuklachtentelefoon van de RUD 

Utrecht gebeld. Controles bij het bedrijf bevestigen dat Van de Groep & Zn de bron is. De RUD Utrecht heeft 

geen overschrijding van de geurnormen geconstateerd.  

 

De toename van het aantal klachten baart ook mij zorgen. Ik verwacht dat het bedrijf er alles aan doet om 

klachten te voorkomen. Ik heb mijn zorg neergelegd bij het bedrijf en verzocht te analyseren of er binnen de 

bedrijfsvoering mogelijkheden zijn voor vermindering van de klachten.  

Tegelijkertijd heb ik de RUD Utrecht de opdracht gegeven om te onderzoeken of er mogelijkheden er zijn om door 

toezicht of aanpassing van de vergunning de overlast te beperken. 

 

                                                           
1
 Er zijn de eerste 4 maanden 79 klachten gemeld. Over heel 2017 waren dat er 120, waarvan er 80 met zekerheid aan Van de 

Groep konden worden toegeschreven. 
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E-noses 

Omdat er al langere tijd sprake is van klachten is in 2017 over een periode van 6 maanden sprake geweest van 

een onderzoek met e-noses rondom het bedrijf. Deze elektronische “snuffelpalen” hebben 24/7 de uitstoot van 

het bedrijf gemonitord. De resultaten zijn vergeleken met het klachtenpatroon. De rapportage bevestigt dat Van 

de Groep de bron is van de klachten. Er zijn met het onderzoek twee bronnen gedetecteerd waarop maatregelen 

zijn genomen. Desondanks is het aantal klachten dit jaar weer toegenomen. Nader onderzoek door het bedrijf en 

de RUD Utrecht naar andere bronnen en de bedrijfsvoering is daarom nodig. Daar is enige tijd mee gemoeid.  

 

Vervolg 

Ik kan u per omgaande de resultaten van het e-noseonderzoek en een recent klachtenoverzicht sturen. Die 

informatie is echter niet volledig als nog niet de mogelijkheden van de aanpak van de resterende bronnen bekend 

is.  

Ik stel u daarom voor om u over ca 4 weken de resultaten van het e-noseonderzoek, een volledig 

klachtenoverzicht, de genomen maatregelen en de vervolgaanpak van de RUD Utrecht toe te sturen. Deze 

informatie wordt dan ook geagendeerd voor de Klankbordgroep, waarin Van de Groep, de gemeente, de 

provincie en de omgeving alle ontwikkelingen rond het bedrijf bespreken.  


